
Referat fra Centerrådsmøde 10-7-23 kl.9.00 til 11.30 

Deltagere: Alle var mødt op. 

Ordstyrer: Solveig  

Godkendelse af referat fra 13-6-23: Rettelser Salen lejes ikke ud men lånes ud. Der er ikke hjul på det nye 

arbejdsbord i køkkenet 

Nyt fra Centerrådet: 

1.Loppemarked den 20-8-2023 kl. 11-15 

  7 pers.  Førstesalen er loppemarked. 

  2 pers.  Pandekage bagning 

  2 pers. Bar 

  2 pers. Ribben sandwich. 

  2 pers. Køleskab salg af drikkelse? 

Lisbeth har lavet en super flot plakat til loppemarked. Vil prøve om hun også kan lave den i A4. 

Lisbeth og Solveig står for uddeling af plakaterne. 

2. Fredagsbar status: 

27. oktober. Foredrag om Lise Nørgaard. Holdes i salen med runde duge m.m. 

Forslag til mad:  Lauras køkken f.eks. Hakkebøf, måske en vol-au-vent til forret.  

Pris vil blive 290 kr. sælges som sidst i billetbureau. 

3. Nye indkøb: 

Pavillonen er købt med 4 sider til. 

Stigegolf er indkøbt. 

Skak er købt. 

Mørklægningsgardiner er købt til salen Anelise og Lisbeth retter dem til. 

4. Affaldsspande: 

Der bliver købt 5 nye runde små og de store kommer op i køkkenet.  

5. Informationsfolder om brug af salen for brug af lys og lydudstyr i salen. Forslag udleveret og godkendt.  

Jan og Mogens er ansvarlige ved dette. 

Velkomstfolder: Der skal stå at de runde borde og duge kan lejes. Besluttes på næste møde 

6. Samtykkeerklæringen har alle nu underskrevet. Opbevares i pengeskabet. Formanden har fået kopi. 

Idebank årshjul: Lyndbykoret kommer 28-11-23 og 19-3-24.  Billard turnering nov. måned 



Nyt fra Solveig/ Lejre kommune: 

1.Brandbekæmpelse/øvelse, holdes i september måned, onsdag kl. 13 til 15. Dato kommer senere. 

Alle i Centerrådet bedes deltage. 

2.Alle skal selv melde sig til Frivillig Fredag. 

3. Solveig holder møde i koordinationsudvalget hvor bl. a.. den nyansatte konsulent for Bevæg Dig For Livet 

også deltager. 

Høst marked By forum 26-8-23. Solveig kontakter bestyrelsen for at høre hvilken handel de andre kommer 

med, vi vil gerne deltage med pandekager og kaffe som Anelise og Birgit står for, med hjælp fra andre. 

Kommer med på næste møde. 

5. Solveig holder møde med hendes chef angående årsprogrammet, download , m.m. 

6. Huset er ferielukket uge 30+31 

7. Uge 31 starter Dennis sit arbejde op i køkkenet. Maleren Kim maler senest 10-10-23 

8. Betalings sedlerne er godkendt, dog med en justering efter mødets afslutning. Lisbeth tilretter og sender 

ud til alle i Centerrådet. 

9.Der skal tjekkes op på rengøring og tjek evt. af gammel mad m.m. i køleskabene. 

10.Robot plæneklipperen lever lidt sit eget liv, så Søren undersøger prisen på at få en professionel ud og 

ligge ny ledning.  

11. Face book historikken. Hvis der er noget der skal slettes, så er det Lisbeth og Mogens, der skal have 

besked. 

12. Lejre Kunstforening har fernisering 23. august 2023. Lejre Kunstforening er interesseret i et mere 

struktureret samarbejde med Østergård. Solveig holder kontakten. 

Status på økonomi: 

Mindste beholdning bliver nu sat til 60.000 da der er generelle prisstigninger på varerne. 

Driften-ØBS-Centerrådet har i fællesskab moderniseret 1. sal for ca. 90.000 kr. 

Jan og Solveig har givet baren en ordentlig omgang med maling -nye bordplader m.m. Det er blevet rigtigt 

flot. 

Kontoret bliver tømt og så skal det males, Søren står for det. 

Der er nu kommet flotte nye ”firmabluser hjem” 

Der bliver byttet om på nogle køleskabe. Den lille fryser hører til baren og er kun til isterninger. 

Mormor mad: Som forsøg købes der 3 l vin hjem til salg af 1 glas vin, der er stadig også salg af flaskevin. 

Al vin bliver sat ud i aflåst skab i baren der er mørkt og køligt. 

Det er sådan at alt inventar og(personer det er ens eget forsikring der dækker),  IKKE er dækket af en 

forsikring igennem Østergård, så det er jo nok en ide at få nogle tilbud på forsikringen. 



Kommer med på næste møde igen. 

Forslag om indkøb af ny emhætte som koster ca. 12000-15000 kr. der var tilslutning til dette, da køkkenet 

jo nu bliver lukket af. 

Der er ingen ansøgninger til ØBS. lige nu 

Bryggeriet tager kun deres egne flasker med så fremover skal vi selv aflevere dem. Lisbeth og Søren vil 

gerne stå for det. 

Der er ikke noget nyt fra hjemmesiden. 

Eventuelt. Ingen emner 

NÆSTE MØDE:  14-8-23 kl. 13. til 15. 

    Referat skrevet af Ruth Jørgensen. 

 

 

 

 

 

 


